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Elektrik Mühendisleri Odası (EMO), “Teknoloji 
Fakültelerinin Meslek Alanlarımızda Yaratacağı 
Sorunlar Çalıştayı” düzenledi. EMO kurullarında 

yer alan akademisyenler ve EMO çalışmalarına katkı 
koyan bilim insanlarının katılımı ile gerçekleştirilen ça-
lıştayda oluşturulan teknoloji fakültelerinde verilecek 
eğitim, buradan mezun olanlara verilecek unvan, bu 
fakültelerde mühendislik bölümlerinin açılmasının 
yaratacağı karmaşa ele alındı. 

EMO Konferans Salonu’nda 12 Haziran 2010 tarihin-
de EMO Yönetim Kurulu Yedek Üyesi Yrd. Doç. Dr. 
İrfan Şenlik, EMO Diyarbakır Şubesi Yönetim Kurulu 
Yedek Üyesi Yrd. Doç. Dr. Bilal Gümüş, EMO Gazian-
tep Şubesi Yönetim Kurulu Başkanı Prof. Dr. Mahmut 
Kemal Kıymık, EMO Mersin Şubesi Yönetim Kurulu 
Üyesi Araştırma Görevlisi Alkan Alkaya, EMO Samsun 
Şubesi Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Yrd. Doç. 
Dr.  Muammer Özdemir, EMO Samsun Şubesi Yöne-
tim Kurulu Üyesi Araştırma Görevlisi Sercan Karaca, 
EMO Trabzon Şubesi Yönetim Kurulu Başkanı Yrd. 
Doç. Dr. Hasan Karal, EMO Trabzon Şubesi Yönetim 
Kurulu Yazmanı Yrd. Doç. Dr. Halil İbrahim Okumuş, 
Ondokuz Mayıs Üniversitesi’nden Prof. Dr. Güven 
Önbilgin, İstanbul Teknik Üniversitesi’nden Doç. Dr. 
Belgin Türkay, Gazi Üniversitesi’nden Yrd. Doç. Dr. 

Mehmet Timur Aydemir katılım sağladı. EMO Yönetim 
Kurulu Başkanı Cengiz Göltaş, Yazmanı Erdal Apacık, 
Saymanı Cemil Kocatepe, Oda Müdürü Cem Kükey, 
EMO İzmir Şubesi Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı 
Mahir Ulutaş ve EMO Hukuk Müşaviri Hayati Küçük 
katılımı ile gerçekleştirilen çalıştay, EMO Yönetim 
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Kurulu Başkanı Cengiz Göltaş’ın açılış konuşması 
ile başladı.

EMO Yönetim Kurulu Başkanı Cengiz Göltaş, Bakan-
lar Kurulu’nun 13 Kasım 2009 tarihli kararı ile teknoloji 
fakültelerinin kurulmasının öngörüldüğünü kaydetti. 
Bakanlar Kurulu’nun bazı üniversitelerin bünyesinde 
bulunan teknik eğitim fakültelerinin kapatılmasına ve 
aynı üniversitelerde teknoloji fakültelerinin kurulma-
sına karar verdiğini anlatan Göltaş, 24 Kasım 2009 
tarihinde konuya ilişkin bir Bakanlar Kurulu kararı 
daha alındığını belirtti. Bakanlar Kurulu kararlarına 
ilişkin EMO ve TMMOB açısından aktif bir şekilde 
müdahalede bulunulamadığını ifade eden Göltaş, 
EMO’nun 4 Mayıs 2010 tarihinde Yükseköğretim 
Kurulu’na ve Milli Eğitim Bakanlığı’na görüşlerini 
içeren bir yazı gönderdiğini, ardından da konuya 
ilişkin bir basın açıklaması yaptığını hatırlattı. Konuya 
ilişkin görüşlerin oluşturulmasında başta Yrd. Doç. 
Dr. İrfan Şenlik olmak üzere, çalıştay katılımcılarının 
önemli katkıları olduğunu kaydeden Göltaş, şöyle 
konuştu: 

“Biz yaptığımız basın açıklaması ile YÖK ve MEB’e 
gönderdiğimiz yazıların yeterli olmadığını düşünü-
yoruz. EMO Yönetim Kurulu olarak bu konuyu kendi 
platformumuzda değerli hocalarımız ve Odamızın 

içerisinde aktif görevler üstlenmiş bilim insanları ile 
tüm boyutları ile enine boyuna tartışmak istiyoruz. 
Farklı görüşlerimiz var ise bunları açığa çıkarmak 
ve konuyu derinliğine tartışmak istiyoruz.”

YÖK tarafından yürütülen sürecin hızlandığını ve Afyon 
Kocatepe, Fırat, Gazi, Karabük, Marmara, Sakarya ve 
Süleyman Demirel üniversitelerinin bünyesinde yeni 
kurulan teknoloji fakültelerinin mühendislik bölümle-
rine önümüzdeki yıl öğrenci alınmasına karar verildi-
ğini söyleyen Göltaş, “Tartışmanın zenginleştirilmesi 
ile bu mesele üzerine Oda politikasının oluşturulması 
hedeflenmektedir. Yönetim Kurulu olarak tartışmaları 
dikkatle takip edeceğiz” diye konuştu. 

Göltaş’ın konuşmasını tamamlamasının ardından Yrd. 
Doç. Dr. İrfan Şenlik ve Prof. Dr. Güven Önbilgin’in 
yönetiminde çalıştay çalışmalarına başladı. Çalıştayda 
sırasıyla Yrd. Doç. Dr. İrfan Şenlik ve Prof. Dr. Güven 
Önbilgin, Prof. Dr. Mahmut Kemal Kıymık, Yrd. Doç. 
Dr. Hasan Karal, Doç. Dr. Belgin Türkay, Yrd. Doç. Dr. 
Bilal Gümüş, Mahir Ulutaş, Alkan Alkaya görüşlerini 
açıkladı. Verilen aranın ardından Yrd. Doç. Dr. İrfan 
Şenlik hazırladığı rapor taslağını çalıştayda sundu. 
Çalıştay’ın sonuç bildirgesinin taslak raporun üzerin-
den elektronik ortamda yapılacak tartışmalarla birlikte 
sonuçlandırılması kararlaştırıldı.<
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